
HÄSSLEHOLMS BRUKSHUNDKLUBB 
Protokoll styrelsemöte 230517 
Närvarande: Marie Andersson, Tord Hansson, Per Krabbe, Joakim Kjellgren, Annette 
Kristensson, Anne Sandberg Fallesen t.o.m §66 och Anne Ljung.   
Anmält förhinder: Kerstin Lundquist och Jonas Kronholm 
 
§56 Mötets öppnande 
 Ordförande Marie Andersson hälsade välkomna och förklarade mötet öppnat. 
 
§57 Kallelsen 
 Kallelsen godkändes. 
 
§58 Dagordning 
 Dagordningen godkändes. 
 
§59 Föregående mötets protokoll 
 Godkändes och lades till handlingarna. 
 
§60 Kommunen   

Marie har varit i kontakt med ordförandena i HIF, IFK, FC och Henrik Samevik. 
Alla förstår problematiken men i nuläget händer inget. 

 
§61 Inkomna skrivelser 

Sparbanksstiftelsen 1826 – Beviljat bidrag med 70.000 kr till fönsterbyte 
SBK Skåne – Inbjudan till instruktörsutbildning 
SBK Skåne – Kallelse till distriktsmöte 
   

§62 Avsända skrivelser 
 Inga avsända skrivelser 
 
§63 Rapport kassör 
 Kassa 1.790:-, Bankkonto 10.979:-, Tävling 3.154:-, Placeringskonto 413.712:- 
 Placeringskonto 131.814 kr 
 Totalt: 429.635 kr 

Per Krabbe har pratat med Länsförsäkringar. Ändring av vår försäkring 
avseende byggnad inkl. solcellsanläggningen. Ny kostnad ca. 7.300 vilket 
innebär en minskning med ca. 2.000 kr. 
Per skickar fakturor till Labbeklubben, Borzoiringen och Jägarna för hyra. 
Beslutades att körersättningen ska höjas till 20:-/mil att gälla från dagens 
datum. 

       
§64 Rapport HUK  

Träningstävling med korvgrillning genomfördes den 30/4. 30 st närvarande. 
14/5 var det träningsfrukost med 12 st närvarande. 
I-träff bokad till den 31/5. 
Ang. instruktörsutbildning har Camilla Arvidsson och Gabriella Brageé anmält 
intresse. Beslutades att Camilla har de krav som ställts och är klar för 



utbildning. Gabriella har inte hjälpt till på några kurser vad vi känner till och 
sålunda inte uppfyller kraven. 

 
§65 Rapport RUK 
 Allt är under kontroll. Ny högtalaranläggning på gång. Kostnad 23.360 kr. 
 Tälten är inköpta. Kostnad ca. 26.000 kr. 
 
§66 Rapport Interiörkommittén 

Anne S Fallesen meddelade att de håller på med inventering av foton. De håller 
på med lite olika idéer om ramar och hur det ska se ut. Har också planer för att 
fräscha upp lokalen. Redogör för sina idéer på nästa medlemsmöte. 

 
§67 Rapport tävlingskommittén 

Inget att rapportera. 
 
§68 Rapport kök/servering 

Fungerar bra. 
   
§69 Rapport stuga/tomt 
 Solcellerna är på plats. 22/5 kommer elektrikern och kopplar och efter pingsten  

ska anläggningen börja fungera. Några björkar måste sågas ner för att inte 
skugga solcellerna. 

 
§70 Uthyrning 
 Klubbstugan är uthyrd den 9/6. Kostnad 1.000 kr. 

Kewas Konsulting som skulle hyra den 4/6 har lämnat återbud och någon 
uthyrning den dagen kommer inte att ske.  

 
§71 Verksamhetsplan 
 Medlemsmöte planerat till onsdag den 23/8 kl. 19.00. 
 
§72 Övriga frågor 
 Inga övriga frågor 
 
§73 Nästa möte 

Nästa styrelsemöte blir onsdagen den 14 juni kl. 18.30.  
  
§74 Mötet avslutas. 
 Ordförande tackade och förklarade mötet avslutat. 
 
Vid protokollet:   Justeras: 
 
 
 
Anne Ljung    Marie Andersson 
Sekreterare    Ordförande  


